
 
VILNIAUS TECHNOLOGIJŲ MOKYMO CENTRAS  

 

TARYBOS (KOLEGIALAUS VALDYMO ORGANO) 

POSĖDŽIO PROTOKOLAS 

 

2021 m. kovo 31 d. Nr. V16-5 

Vilnius 

 

Posėdis įvyko 2020 m. kovo 31 d. (atsižvelgiant į paskelbtą valstybės lygio ekstremaliąją 

situaciją dėl Korona viruso ir Sveikatos apsaugos ministerijos rekomendacijas, posėdis organizuotas 

elektroniniu būdu, balsavimą elektroniniu paštu prilyginant balsavimui raštu). 

Posėdžio pirmininkas Vaidotas Levickis. 

Posėdžio sekretorė Dovilė Plankienė. 

Dalyvavo: direktorius Vincentas Klemka ir Tarybos narai: Kristina Ališauskienė, Kęstutis 

Jauniškis, Romualda Kavaliauskienė, Andrius Plečkaitis, Virginija Putnaitė, Vytautas Taujanskas, 

Giedrius Žibas, Teosoras Šakevič. 

 

Darbotvarkė: 

1. Dėl Vilniaus technologijų mokymo centro 2020 m. pajamų ir išlaidų sąmatos 

įvykdymo ataskaitos tvirtinimo. 

2. Dėl 2021 m. pajamų ir išlaidų sąmatos projekto. 

 

 1. SVARSTYTA. Dėl Vilniaus technologijų mokymo centro 2020 m. pajamų ir išlaidų 

sąmatos įvykdymo ataskaitos tvirtinimo (Įstatų 48.5 p.). 

Vilniaus technologijų mokymo centro direktorius Vincentas Klemka pateikė Vilniaus 

technologijų mokymo centro 2020 m. pajamų ir išlaidų sąmatos įvykdymo ataskaitą (pridedama). 

Pastabų dėl sąmatos įvykdymo nėra. 

 NUTARTA. Patvirtinti Vilniaus technologijų mokymo centro 2020 m. pajamų ir išlaidų 

sąmatos įvykdymo ataskaitą.  

 

2. SVARSTYTA. Dėl Vilniaus technologijų mokymo centro 2021 m. pajamų ir išlaidų 

sąmatos projekto (Įstatų 48.5 p.). 

Vilniaus technologijų mokymo centro direktorius Vincentas Klemka pristatė Vilniaus 

technologijų mokymo centro 2021 m. pajamų ir išlaidų sąmatos projektą (pridedama). 

K. Jauniškis – teikia pastabą dėl dėmesio rinkodarai ir galimų sąmatos korekcijų metų 

eigoje LRŠMM iniciatyva (jei nebus priimtas suplanuotas mokinių skaičius – bus mokymo centrui 



sumažinamos lėšos darbo užmokesčiui, sumažės gaunamų “mokinio krepšelių”). Dar pirmame 

tarybos susirinkime kalbėta, kad reikia numatyti lėšų rinkodaros (reklamavimo) reikalams ir iškelti 

užduotį tam tikram mokinių skaičiui pritraukti. Susidaro įspūdis, kad nieko nedaroma, bet laukiama 

– ateis mokiniai ar ne.  

V. Putnaitė atsako, kad lėšos tam numatytos, jos net padidintos, nežiūrint į tai, kad 

bendra dėl pandemijos įtakos uždirbamų lėšų suma planuojama mažesnė. Vykdomas atskiras 

rinkodaros veiksmų planas, stengiamasi. Klausimas matyt iškilo, nes trūksta sąmatos 2021 m. ne 

biudžeto lėšų (t.y. plano pajamų už teikiamas paslaugas, nes tik šias lėšas galima naudoti 

reprezentacijai).  

Tarybai pateikiama patikslinta 2021 m. sąmata (pridedama). 

Pastabų sąmatos projektui daugiau nesulaukta. 

 

 

Pirmininkas     Vaidotas Levickis 

 

Sekretorė     Dovilė Plankienė 
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